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Bestyrelsens beretning 2025 (2024/2025) 
 
Ved valg til bestyrelsen i januar 2025 genopstillede Morten Højrup, Jesper Pedersen og Henrik 
Lyngby. 
De blev alle genvalgt uden modkandidater.  
 
Sammensætningen af bestyrelsen blev derfor som følger. 

• Formand Henrik Møller Rasmussen – sponsor- og sundhedsudvalg  

• Næstformand Morten Højrup - træningsudvalg 

• Medlem Jesper Pedersen – kasserer/Økonomi 

• Medlem Henrik Lyngby - medlemsudvalg 

• Medlem Carsten Nissen– markprøveudvalg (MU) 
 
I april måned ønskede Nikolaj Gambala, Kristian Rævsager og Birgitte Olsen af personlige årsager at 
træde ud af TU. 
Bestyrelsen valgte derefter at starte på en frisk og sammensatte et nyt TU bestående af Jacob 
Gulman, John Jensen, Michael Rosenlund, Lonnie Grønvall, Erik Plejdrup og som BE-repræsentant 
Henrik Møller Rasmussen. 
 
I august måned valgte Peter Helms og Jacob Lund af personlige årsager at træde ud af MU. Nye 
medlemmer i MU blev Peter Boye, Ole Rasmussen og Katrine Phillipsen. 
 
Bestyrelsen ønsker at takke alle, nye som gamle i udvalgene for deres store arbejde for klubben og 
samarbejdet med bestyrelsen. 
 
 

 

Status  

 
Økonomi 
Klubben kommer i år ud med endnu et fornuftigt regnskab. 
Vi er dog i Bestyrelsen opmærksomme på, at vi ikke skal blive ved med at sætte penge i banken.  
Derfor forventer Bestyrelsen, at vi igen i år vil holde kontigent , gebyrer på Test og markprøver på 
det nuværende niveau. 
 
Samtidigt ser vi i bestyrelsen også ind i en sæson med øgede udgifter til bla. markprøver og delta-
gelse på Brahetrolleborg Gamefair, Profine Nations Cup og en mulig ny dataløsning vedr. lodtræk-
ning til vinderklassemarkprøve. 
Et ad hoc-udvalg er blevet nedsat, og udvalget arbejder på at gøre RJK regnskab og årsrapport 
mere tidssvarende og enkelt. 
 
Bestyrelsen ønsker at benytte lejligheden til at takke alle klubbens sponsorer og opfordre medlem-
merne til at støtte op om sponsorerne. 
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Medlemstal 
Klubbens medlemstal har de senere år  ligget godt og stabilt omkring de 1000 medlemmer  og der 
ligger vi stadig. 
 
 

Markprøvesæsonen. 
Sæsonen 2024/2025 forløb over alt forventning med rigtig mange tilmeldte på vinderklasse mark-
prøve, på enkelte prøver over 50 tilmeldte til de 16 pladser. 
 
Det medførte fuldforståligt en del frustration hos medlemmer, da det kunne vise sig at være over-
ordentlig svært at få en plads på prøve. 
 
Nogen var rigtig heldige i lodtrækningen og andre mindre heldige. 
 
Bestyrelsen og MU er meget bevidste om denne problemstilling og ønsker at så mange som muligt 
har mulighed for stille deres hund. Derfor har vi flere tiltag i støbeskeen til den kommende sæson. 
 
Følgende forslag er i spil. 
 
Der arbejdes på en teknisk løsning, så der ved den automatiske lodtrækning på hjemmesiden, kan 
laves en vægtet lodtrækning, alt efter hvor mange prøver man er kommet med på. 
 
Det skal fra den nye sæson kun muligt af føre 1 hund på vinderklasse markprøve, medmindre prø-
ven ikke er fyldt op. Der kan stadig tilmeldes flere hunde. 
 
Reglen om man kan deltage på RJK vindeklasse markprøve med en åbenklassemarkprøve fra en an-
den FCI godkendt klub ændres, så man fra den nye sæson skal kvalificere sig gennem RJKs prøvesy-
stem, dog kan tidligere kvalificerede hunde stadig føres. 
 
Hvis der kan findes egnede terræner til trampejagt, ser bestyrelsen gerne, at antallet af vindeklas-
semarkprøver øges med 2-3 stk., for at imødekomme den store efterspørgsel. 
 
 
 

Testsæsonen 
2024 testsæsonen er forløbet med god tilslutning, nogle klasser lidt færre og andre klasser lidt 
flere tilmeldinger end de foregående år. 
Der ligger et stort arbejde bag en sådan testsæson og Bestyrelsen vil gerne takke alle der på den 
ene eller anden måde har været involveret. 
 
 

 

 
RJK Internationalt 



3 
 

 
RJK har for første gang afholdt internationale markprøver. 
Den 5/10 og 6/10 afholdte RJK for første gang i klubbens historie internationale markprøver. 
 
Prøverne blev afholdt på Ålholm og Giesegård godser , med stor succes og mange tilmeldte. 
 
Det er Bestyrelsens mål at RJK afholder 1-2 Int.Markprøver hver sæson. 
 
 
RJK indstillede i 2023 fire panel A dommere til FCI CACIT dommer til Dansk Kennelklub, og de indstil-
lede dommere har nu været ude og dømme et antal  internationale prøver, og de er nu færdige 
med deres uddannelse til FCI CACIT dommere. 
 

 

Begivenheder i sæsonen. 
Der har været mange begivenheder i løbet af denne sæson og det vil blive for omfangsrigt at skulle 
berette om dem alle, men særligt en begivenhed skal nævnes her. 
 
Tidligt på året henvendte en lille gruppe sig til Bestyrelsen med et forslag til en sommerfest. 
Vi i bestyrelsen synes det var en rigtig god ide og festudvalget gik på med krum hals. 
Dette resulterede i at 29/6 blev der afholdt sommerfest på Valdbygård gods med konkurrencer for 
2 mands hold og deres hunde, scurrys , liveunderholdning og fællesspisning af lækker helstegt pat-
tegris i festteltet, alt sammen i det smukkeste sommervejr. 

 
• UHM blev afholdt på Sjælland på Valdemarskilde Gods  

• Årets markprøvemesterskab, som blev afholdt på Giesegård og Gavnø Godser 

• Sommerfest på Valdbygården. 

• Temaaften om RJK prøvesystem. 

• Temaaften om mentaltræning, 

• Hvalpe og unghundeseminar på Sjælland og i Jylland 

• Møde med terrænværter trampejagts markprøver. 

• Træningsweekend med Mark Demaine. 

• Trænings weekend med Samantha og Declan Boyle. 
 

 

Planer for fremtiden 
• At få det gjort muligt for flere at komme på vinderklasse markprøve 
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Til slut vil bestyrelsen takke de mange frivillige, der gør et kæmpe arbejde for vores klub, året 
igennem, uden jer er der ingen klub. 

 

 


